

Förbundet för Ekoparken

Protokoll

Styrelsen

2022-11-27

Sammanträde hos Anneli Noréus, Gästrikegatan 3

Närvarande: Märtha Angert Lilliestråle, Rikard Dahlén, Bitte Liberg, Richard Murray, Anneli Noréus, Lennart Tonell, Anders Tranberg, Henrik Waldenström

Återbud: Elizabeth Bonde Hatz, Anne Murray, Ole Settergren, Christina Sollenberg-Britton, Gunilla Sterner Kumm

§ 1 Richard öppnade mötet och valdes till mötessekreterare. Märtha valdes att justera protokollet.

§2 Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.

§ 3 Rapporter

. Elizabeth ska granska planeringen för Loudden för att kontrollera huruvida hänsyn är tagen till Nationalstadsparken

. Som tack för guidningen på Hästa beslöts att inköpa ett ex. av Why Cities Need Large Parks att ge till Bodil Hammargren.

. Gunilla deltar i möte med den nya koalitionen som leder Solna och försöker där utverka att FFE får till ett möte med företrädare för denna koalition, främst Socialdemokraterna.

. Ole skulle kolla upp läget beträffande detaljplan för Djurgårdsbrunn. Frågan bordlades.

. Christina har varit på sitt första möte med kommunikationsnätverket.

. Frågan SSL certifikat för [www.kunlignationalstadsparken.se](http://www.kunlignationalstadsparken.se) är inte löst. Frågan bordlades.

. Överföringen av hemsidan från Space2U till Oderland är genomförd och fakturan på 3000 kr är betald. Frågan uppstod om kontraktet med Space2U är uppsagt.

. Styrelsen godkände samrådsyttrandet rörande Beckholmen.

. Frågan har väckts om Samfundet St Erik skulle vilja arrangera ett symposium tillsammans med oss rörande lagstiftningen kring Nationalstadsparken. Det förefaller som om Samfundet föredrar att göra något på egen hand.

. Richard har utarbetat förslag till motioner rörande förstärkt lagstiftning. Detta gjorde sent och inget parti kommer att lägga någon motion. MP har dock signalerat ett intresse att lägga en sådan motion nästa år, 2023.

. Mark- och miljödomstolen har avslagit överklagandena rörande detaljplanen för Stallmästaregården. Richard har utarbetat en ansökan om prövningstillstånd, vilken godkändes.

. Till konferensen Towards Greener, Healthier and Resilient Cities som ska hållas den 1-2 december ska även Henrik anmäla sig, utöver Richard och Märtha. Förbundet betalar anmälningsavgiften, inklusive middag.

. Advokaten Anna Rogalska Hedlunds räkning på ca. 70.000 kr är inlagd för betalning. Anneli ska fakturera ett antal föreningar och enskild som lovat delta i finansieringen. Förbundets bidrag beräknas bli netto 17.000 kr.

. Klagomålen till Europadomstolen för mänskliga rättigheter har gått in i tid och har registrerats av domstolen.

. Den 8 november hölls ett öppet möte i Djurgårdsskolan om situationen för de boende i Djurgårdsstaden när det gäller buller från nöjesverksamheter. Richard deltog

. Trafikverket redovisade sina förslag i den s.k. åtgärdsvalsstudien den 14 november. Mötet ägde rum på GIH och hade samlat ett stort antal deltagare. Bland de föreslagna åtgärderna fanns ekodukter under/över E4/stambanan och Bergslagsvägen med samt ett program för hur man skulle gå vidare med bullerstörningar, ev. med åtgärder inne i parken. Trafikverket uppmärksammar även det "visuella" bullret, dvs. åsynen av omfattande biltrafik.

. Henrik har föreläst om Nationalstadsparken för Ekologigruppen.

. Henrik meddelade att hans projekt som Förbundet ska vara huvudman för har fått pengar. Det gäller Frivilliga parkvärdar och Gröna målpunkter.

#### § 4 Hemsidan och övrig kommunikationsverksamhet

Ett antal frågor rörande hemsidan och förbundets kommunikation med omvärlden diskuterades.

. Hur ska vi hantera bedrägeriförsök, som t.ex. när bedragare skickar fakturor eller email i någon styrelsemedlems namn med uppmaning att göra en betalning?

. Johan Stålhandske Palovaara önskar hjälp med att lägga ut saker på hemsidan. Han är ibland bortrest.

. Vem i kommunikationsgruppen ansvarar för att se till att material läggs ut på hemsidan?

. Ska styrelsens protokoll vara tillgängliga för medlemmar som önskar ta del av dem? Måste inte Nyhetsbrevet bli mer omfattande och frekvent om styrelseprotokollen inte är tillgängliga?

. Vem sköter utskick? Fungerar rutinerna?

Frågorna bordlades till nästa styrelsemöte.

#### § 5 Nyhetsbrev

Richard skickat ut förslag till nyhetsbrev. Där hänvisas via länkar till hemsidan. De dokument som åsyftas måste då vara utlagda på hemsidan. Nyhetsbrevet godkändes.

#### § 6 Digitaliseringsprojektet

Förbundet har fått förlängd tid att genomföra projektet till den sista december 2022.

#### § 7 Pollineringsprojektet

Projektet har fått förlängd tid för genomförande till sista juni 2023. Rikard och Märtha har tagit fram information om projektet som ska sättas upp på plats.

#### § 8 Samråd

Ett samrådsmöte är utlyst till den 12 december. De frågor som Förbundet föreslagit ska tas upp är entré till Haga Norra, regler för evenemang, Beckholmen, trafiken på Södra Djurgården, tänkt placering av ytterligare skulpturer kring Rosendal, Carola Magnussons planer på ny restaurang på Fisksjöäng, nytt Djurgårdsbrunns värdshus – hur ser förslaget ut? –, Lex Djurgårdsbrunn. Tänkbara deltagare är Henrik, Märtha, Ole, Gunnar Haeger, Kerstin Brunnberg.

#### § 9 Konferens om biologisk mångfald i städer

Nordiska ministerrådet har ännu inte givit slutligt besked om Förbundet får ett anslag. Märtha och Richard har träffat Cecilia Lindblad, Naturvårdsverket, som visat stort intresse för vår planerade konferens. Besked på föredragstitlar för några av key-note speakers dröjer.

#### § 10 Nästa styrelsemöte

Beslöts avhålla nästa styrelsemöte kl 17 den 19 december med efterföljande julmiddag. Lennart Tonell erbjöd sig att arrangera detta i en festlokal i Hammarby sjöstad.

Vid protokollet

Justeras

Richard Murray

Märtha Angert Lilliestråle